
COORDINADORA GENERAL
ACTA REFOSA

Primera reunió de la sessió

Lloc: Barcelona, aula 20.047 (UPF)
Data: 2 de maig del 2022
Hora d’inici: 15.06
Hora d’acabament: 19.10

Assisteixen:
L’Espai Obert de la Facultat de Dret,
representat per:
—na Júlia Raventós i Mateo;
—en David Paredes i Pelejà;
—n’Ian Barrera Sosa;*
—en Martiño Neira Cervera;
—en Jordi Solsona Sanjuan (vid. infra).

L’Espai Obert de la Facultat de Ciències
Polítiques i Socials, representat per:
—n’Alícia Bordoy Salamanca;
—na Lucía Guerra Jiménez;†

—en Luca Furment Rodríguez;
—en Pau Mateo Serra.

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats,
representat per:
—na Núria Garriga Ortís (vid. infra);
—en Bernat Payà Majó;*
—en Matías Díaz Roqueta.

L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i
Empresa, representat per en Joaquim
Arroyos Serra.

L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat,
representat per el Dr. en César Jessé
Enríquez Rodríguez.

L’Espai Obert de la Facultat de
Comunicació, representat per:
—na Mariona Gil Martín (vid. infra);†

—en Pau Torres Pagès.

L’Espai Obert del CEUPF Mar, representat
per:
—n’Álvaro Martín López;
—en Joan Soriano Guardia;‡

—n’Eric Delgado Muñoz.‡

*Assisteixen amb retard i abandonen la
sessió abans de postposar-se, o hi assisteix
intermitentment o en diferents moments,
que s’especifiquen.
†Abandona la sessió abans de la seva
postposició, que s’especifica.
‡Assisteix a la sessió amb retard, que
s’especifica.

Excusen sa absència:
L’Espai Obert de l’Escola d’Enginyeria, als
representants del qual no va bé l’hora de
reunió convocada.

L’Espai Obert de la Facultat de Traducció i
Ciències del Llenguatge, que manca de
representants a la Coordinadora General
del CEUPF.
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Segona reunió de la sessió

Lloc: Barcelona, aula 40.047A (UPF)
Data: 9 de maig del 2022
Hora d’inici: 16.50
Hora d’acabament: 21.27

Assisteixen:
L’Espai Obert de la Facultat de Dret,
representat per:
—na Júlia Raventós i Mateo;
—na Marta Cabello Borrás
—en Martiño Neira Cervera;
—en Jordi Solsona Sanjuan
—en David Paredes Pelejá

L’Espai Obert de la Facultat de Ciències
Polítiques i Socials, representat per:
—na Lucía Guerra Jiménez;
—en Luca Furment Rodríguez;
—n’Alícia Bordoy Salamanca;

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats,
representat per:
—na Núria Garriga Ortís
—en Bernat Payà Majó;

L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i
Empresa, representat per:
—en Joaquim Arroyos Serra;
—na Mariam Elkassem

L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat,
representat per el Dr. en César Jessé
Enríquez Rodríguez.

L’Espai Obert de la Facultat de
Comunicació, representat per:
—na Mariona Gil Martín

L’Espai Obert del CEUPF Mar, representat
per:
—n’Álvaro Martín López;

Excusen sa absència:
L’Espai Obert de l’Escola d’Enginyeria, als
representants del qual no va bé l’hora de
reunió convocada.

L’Espai Obert de la Facultat de Traducció i
Ciències del Llenguatge, que manca de
representants a la Coordinadora General
del CEUPF.

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats,
representat per en Matías Díaz Roqueta.

Ordre del dia:
1. Convocatòria dels Espais Oberts.
2. Ratificació dels candidats a les següents Comissions:

—Comissió de la Taula d’Emergència Climàtica: Abdon Vila, Diego Colette Mesanza, Maria
Romeu.

—Comissió Convocatòria Beques Comunitat UPF 2021-22: Anna Maillo.
—Comissió Convocatòria Beques salari per al curs 2022-23 : Anna Maillo.

3. Informe del delegat de protecció de dades de la UPF.
4. Representant del CEUPF al Consell de Govern (amb veu però sense vot).
5. El Síndic General del CEUPF com a càrrec intern (Jordi S. S.).
6. Convocatòria editors i redactors per a la revista Àgora del 3r trimestre.
7. Mercat d’Objectes Trobats a Campus Ciutadella i Poblenou.
8. Votació per a demanar suport per a l'augment del pressupost d'ajuts a les associacions.
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9. Projecte de Reglament del CEUPF (Comissió de Reforma del CEUPF).
9.1. Esmena a la totalitat al Projecte de Reglamet del CEUPF de la Comissió de Reforma

(Alícia B.).
10. Proposta del CEUAB. Posicionament públic rebuig LCU i LOSU.
11. Propostes dels estudiants.

11.1. Proposta de creació de revistes científiques d'estudiants i activitats afins per estudiants.
11.2. Proposta de col·laboració del CEUPF a la Festa Major de la UPF (Alícia B.).
11.3. Afers de l’Espai Obert de la Facultat de Dret tractadors a la Coordinadora General.

Desenvolupament de la sessió:

1. Convocatòria dels Espais Oberts
S’acorda convocar els Espais Oberts entre l’11 i el 17 de maig. A més a més hi ha consens en
establir les dates en col·laboració amb els delegats. L'ordre del dia dels Espais Oberts serà
configurada segons el parlat a les anteriores dues Coordinadores Generals. Els coordinadors de
l’Espai Obert en concret poden proposar punts a l’ordre del dia, fins el dimecres 4 de maig.

Jo, el secretari, proposo als presents que aprovin reglaments interns per a poder autoconvocar
els seus espais oberts sense haver-se de fer sempre des de la Coordinadora General.

N’Alicia Bordoy proposa que es fixin els horaris des de la Coordinadora General enlloc de des
dels delegats. En Matías Roqueta opina que la publicitat dels Espais Oberts podria millorar. Jo,
el secretari, comento que a més de fer difusió a les xarxes socials i els cartells, també s’envia un
correu electrònic als estudiants a través de les facultats. A més s’utilitzen altres vies de difusió
com el Canal UPF.

2. Ratificació dels candidats a les Comissions

Comissió de la Taula d’Emergència Climàtica:
Candidats: Abdon Vila, Diego Colette Mesanza, i Maria Romeu.

Es debat col·lectivament sobre la ratificació dels candidats a les Comissions. Es presenten sense
recomanació els 3 candidats per què posteriorment es decideix als Espais Oberts. En Pau
Torres opina que la CG com a promotora de la participació estudiantil seguint aquest procés no
està promovent la participació estudiantil mitjançant les comissions.

Na Mariona Gil abandona la sessió.

Candidats a comissions de beques Comunitat UPF 2021-22 i 2022-23:
Comissió Convocatòria beques Comunitat UPF 2021-22: Anna Maillo.

Comissió Convocatòria Beques salari per al curs 2022-23 : Anna Maillo.
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3. Informe del delegat de protecció de dades de la UPF
Jo, el secretari, comento breument l’informe del delegat de protecció de dades, com es es va
comentar fa vora d’un mes pel grup de WhatsApp de la Coordinadora General. El Dr. en César
Jessé Enríquez opina sobre la conclusió del informe, argumenta que hi ha circumstàncies
pròpies del CEUPF no s'ha tingut en compte.

En Pol Villaverde opina que la interpretació del delegat de protecció de dades fa una
interpretació molt restrictiva del CEUPF. Mostra la seva preocupació de no poder enviar emails
directament als estudiants com fan els d’altres universitats públiques. Concretament exposa la
proposta de na Clara Velasco, en una reunió del ST amb el SACU, de demanar a les secretaries
de facultat que enviïn als seus estudiants les informacions relatives al CEUPF.

Jo, el secretari, comento la possibilitat de recórrer contra aquest informe davant l’Autoritat
Catalana de Protecció de Dades i, posteriorment, en el seu cas, la jurisdicció
contenciós-administrativa.

Na Núria Garriga proposa parlar amb la delegada del rectorat amb els estudiants, na Clara
Velasco i amb el vicerector Pablo Pareja per a solucionar aquesta qüestió.

El Dr. en César Jessé Enríquez opina que és un interés legítim dels estudiants rebre la
informació relativa al CEUPF. Comenta que seria bo fer-li saber aquesta circumstància al
delegat de protecció de dades. D’altra banda, proposa que aquesta qüestió sigui proposada al
Claustre de la universitat.

En Bernat Payà abandona la sessió presencialment a les 15.38 h. I s’incorpora online a les 15.40 h.

s’acorda que s’intentarà portar la qüestió per part dels claustrals al Claustre. I d’altra banda,
també s’acorda instar a la delegada del rector pels estudiants, Clara Velasco.

4. Representant del CEUPF al Consell de Govern (amb veu però sense vot)
En Pol Villaverde explica la naturalesa d’aquest càrrec. Jo, el secretari, explico els antecedents.

En Ian Barrera s’incorpora a la sessió a les 15.41 h.

Es presenta com a candidats na Alicia Bordoy i en Pol Villaverde. Aquesta decisió serà presa
finalment pels Espais Oberts.

5. Proposta de creació del Síndic General del CEUPF (Jordi S. S.)
Jo, el secretari, proposo la creació d’un representant del CEUPF per assistir a les comissions
amb caràcter temporal fins al nomenament del comissari definitiu, per a pal·liar els efectes del
procediment reglamentari, tan ardu i ralentidor.
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N’Alicia Bordoy mostra el seu desacord amb la proposta. Argumenta que no veu com una única
persona sigui la persona indicada a anar a totes les comissions. A més a més, la càrrega de feina
pot ser massa gran per ser soportada en una única persona. En Matías Díaz i en Pau Torres
argumenten en la mateixa línea. També en Luca Furment opina que si no es presenta cap
candidat per una comissió vol dir que la comissió en qüestió no es de interès per la comunitat
universitària. Jo, el secretari, comento que és per a tenir un representant temporal fins que es
nomenin els candidats.

En Matías Díaz fa esment del reglament de règim intern no aprovat en els últims Espais
Oberts, que pretenia precisament pal·liar els efectes de la lentitud del procés de nomenament
de comissaris.

En Martiño Neira argumenta en que amb aquest mètode, podria ocórrer que en certes
comissions aquest síndich no fos lo més adequat per a l’exercici de son càrrec. També
argumenta que la convocatòria de comissions s’hauria de comunicar amb suficient antelació.

Jo, el secretari, comento que amb anterioritat ja s’ha intentat tenir aquesta previsió per poder
nomenar a estudiants per les comissions, però la resposta de la UPF va ser negativa.

En Pol Villaverde argumenta a favor d’aquesta proposta. Comenta que sempre serà millor que
alguna persona vagi a reunió de comissió enlloc que la comissió quedi deserta pel que fa a la
representació estudiantil.

El Dr. en César Jessé Enríquez proposa que el càrrec sigui rotatiu. A més a més, argumenta en
contra de l'argument que no es pot preveure quines comissions es convocaran perquè
qualsevol membre d'una comissió pot instar a que es convoqui. Per tant, el Dr. en César Jessé
Enríquez proposa portar aquesta qüestió als Espais Oberts i que el nomenament del
representant es realitzi per insaculació, és a dir, per sort.

En Joaquim Arroyos abandona la sessió a les 15.58 h.

En Pau Torres comenta que tornant a l’esperit de la proposta es que es pugui nomenar a
estudiants de forma ràpida a les comissions.

N’Alicia bordoy realitza una proposta similar a la proposta no exitosa presentada als Espais
Oberts de nomenament dels candidats a comissions. En pau Torres proposa instar a la següent
coordinadora que proposi un reglament similar a la proposta no votada exitosament als Espais
Oberts.

Jo, el secretari, proposo presentar aquestes 2 propostes als Espais Oberts. Aquesta proposta
s’acorda per consens, que és com segueix.
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De dur a espais la següent moció: a) d’introduir aquesta figura del Síndic General del CEUPF,
b) de fer que per a les comissions desertes, provisionalment, hi vagi un membre representant
d’espai obert a la Coordinadora General escollit per insaculació d’entre tots, c) que res d’això es
faci.

6. Convocatòria d’editors i redactors per a la revista Àgora, ed. del 3r trimestre
Es comenta la convocatòria editors i redactors Revista Àgora del 3r trimestre. Jo, el secretari,
proposo realitzar un reglament per la revista Àgora, que en reguli el bàsic, ja que a la passada
edició en la Coordinadora alguns membres erigiren queixes sobre sa gestió.

En Pol Villaverde comenta les dades de l'impacte de la revista àgora. Concretament hi ha hagut
més de 200 visualitzacions amb 2 minuts de mitjana de temps de lectura. En Pol Villaverde
mostra la seva preocupació per la manca d’audiència.

En Pau Torres comenta 3 propostes. En primer lloc, una manera d’abaratir la revista Àgora
seria fer-la en format de blog; en segon lloc, que la convocatoria de editor fos anual, sobretot la
estaria bé que fossin de la Facultat de Comunicació. En tercer lloc, pel que fa als redactors,
proposa que es puguin enviar articles durant tot l’any.

En Matías Díaz argumenta que en relació al pressupost la revista no té els resultats esperats.
Així doncs, s’hauria de replantejar el model de la revista.

Jo, el secretari, comento que seria bo tenir estudiants que participessin en la programació i
configuració de la revista amb un reconeixement de crèdits.

En Pau Torres proposa que els serveis informàtics de la UPF col·laboressin en aquesta
programació i configuració.

El Dr. en César Jessé Enríquez valora positivament passar la revista on-line.

En Joan Soriano s’incorpora a la sessió a les 16.14 h.

El Dr. en César Jessé Enríquez comenta que amb menys pressupost del que té la revista
actualment es podria passar a on-line. Comenta que en la seva opinió no és bo que la revista
correspongui amb el 50 % del pressupost del CEUPF.

En Luca Furment proposa una nova estratègia de difusió per exemple crear una notificació al
campus global. En Matías Díaz proposa que la revista àgora es converteix amb un butlletí del
CEUPF.

En Pol Villaverde comenta que l’Universitari té un major impacte que la revista Àgora del
CEUPF i té menys costos. Planteja una refundació de la revista. D’altra banda, proposa tancar
la revista del CEUPF.
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El Dr. en César Jessé Enríquez comenta que quan era representant de Campus Mar com a
delegats portaven la revista en paper als estudiants perquè la prenguessin i que igualment no
tenia gens d’impacte en els estudiants. D’altra banda, es va proposar que la revista tingués una
secció lúdica. D’altra banda, comenta que si la revista no té gairebé difusió, hauria de
desaparèixer perquè potser és un projecte que no apel·la a la comunitat universitària.

En Matías Díaz comenta que s’aposti per una revista amb menys pressupost però potser amb
un impacte social major.

N’Alicia Bordoy comenta que aquesta edició ha tingut més visites que l’anterior. Argumenta
que estaria bé no «dinamitar» un projecte que el CEUPF ha lluitat tant per mantenir. Proposa
que els estudiants presentin les seves candidatures i articles. Comenta que proposar eliminar la
revista es una actitud negativa.

Na Núria Garriga comenta que no veu amb bons ulls eliminar l'únic projecte que ocupa part
del pressupost del CEUPF, ja que el si no gasta el pressupost anual, només generarà que en
anys posteriors es limiti aquest pressupost destinat al CEUPF.

En Pol Villaverde comenta que en una de les primeres coordinadores ell mateix va proposar
destinar una part del pressupost per una campanya de difusió dels pressupost i que la hi varen
aprovar.

En Joaquim Arroyos s’incorpora a la sessió a les 16.38 h.

En Matías Díaz proposa que la revista Àgora tingui col·laboració amb altres revistes
universitàries.

Hi ha consens amb les propostes presentades, que seran tingudes en compte als posteriors
Espais Oberts.

S’acorda avançar de tractar la proposta de n’Alicia Bordoy sobre la festa major de la UPF, que es
fa a continuació.

7. Proposta de col·laboració del CEUPF a la Festa Major de la UPF
N’Alícia Bordoy proposa que el CEUPF col·labori amb la festa major de la UPF. Jo, el secretari,
pregunta en quins termes col·laboraria el ceupf. Na Alicia bordoy respon que seria en els
termes que decidís el ceupf com l’organització d’activitats, asumir torns de barra, seguretat
(control d’accessos)… és a dir, que el ceupf hi sigues com a col·laborador. Es precisa que no hi
hauria una implicació pressupostària del ceupf. Na alicia bordoy comenta que habitualment la
festa major s’ha utilitzat com una manera de difusió del ceupf. Com per exemple que le logo
del ceupf apareixes en la publicitat del ceupf. a més a més, s’especifica que organitza la festa
major el bloc estudiantil i moviment estudiantil, sepc (dels 3 campus) i espurna feminista.
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En Matias Diaz comenta que per anys posteriors seria bo que el CEUPF tingués una
participació més activa en l'organització de la festa major de la UPF. Na Núria Garriga comenta
que que el CEUPF sigui col·laborador es una manera de legitimar la festa major de la UPF. El
Dr. en César Jessé Enríquez proposa que la proposta sigui portada als Espais Oberts. En Matías
Díaz comenta que els tempos son molt reduïts. En Pau Mateo comentat que s’ha portat al
ceupf la proposta en aquest moment perquè no hi hagut temps abans. D’altra banda, precisa
que no es porta la proposta perquè faltin persones a col·laborar amb la festa major sinó per
donar la oportunitat del ceupf a fer-se conèixer per part de la comunitat universitària. N’Alicia
Bordoy argumenta en la mateixa línia que en Pau Mateo. També comenta que els tempos
gestionats han estat els mateixos que altres anys i no hi hagut cap problema. Diu que altres
anys no s’ha necessitat passar aquesta qüestió pels Espais Oberts amb una reunió posterior de
la Coordinadora general. Jo, el secretari, esclareixo que altres anys s’incomplia el reglament,
com bé tots els presents sabem i reconeixem. En Martiño opina que es podria decidir en
aquesta Coordinadora sobre aquesta qüestió, i que posteriorment es comenti l’acció pressa als
Espais Oberts. El Dr. en César Jessé Enríquez comenta que no pot emetre una decisió en nom
del seu Espai Obert pels reduïts tempos amb els que s’està tractant i que la decisió cal dur-la a
terme als espais oberts, com és reglamentari.

Jo, el secretari, pregunto si s’ha obert a altres associacions de participar en l'organització de la
festa major. N’Alicia bordoy comenta que això no s’ha fet degut a que la organització de una
festa major requereix d’un coneixement concret. En Matías Díaz argumenta que no es pot
donar suport institucional a una iniciativa privada com es la festa major.

Jo, el secretari, en totes les meves funcions expresso la meva opinió tot exposant que si apareix
al logo del CEUPF vol dir que aquest òrgan s’adhereix a la col·laboració de la festa major.
Preciso que la festa major és una iniciativa privada per part del Sindicat d’Estudiants dels
Països Catalans (SEPC) i Espurna Feminista. [Les següents consideracions són extretes en resum
de la meva intervenció personal com a representant estudiantil.] Comento que en una reunió
entre el Secretariat Tècnic i el Servei d’Atenció a la Comunitat Universitària (SACU) es va
proposar que el CEUPF donés suport a la festa major perquè la festa major fos representativa
de tots els estudiants. Dic que utilizar el logo del CEUPF de forma intencional o no, comporta
que un organisme públic estigui tirant endavant, discriminant altres iniciatives, una iniciativa
privada. Dic també que, com en aquesta reunió se’ns feu saber, es pretén que consti el logo del
Consell per a què sota la rúbrica de “festa major de la UPF” cap altra entitat no pugui
organitzar res de similar, perquè com digueren, en ésser col·laborador el CEUPF, es converteix
en «la festa major dels estudiants» i que només pot haver-ne una d’aquesta mena. Que sota
aquest motiu, amb el logo del CEUPF, es pretingui impedir l’organització d’actes similars a la
resta d’associacions, i que els organitzadors —quelcom de què el CEUPF, com diuen els
proposants no tindria econòmicament ni costos ni rèdits— se’n lucrin onerosament, és un ús
completament il·legal i inacceptable d’una institució pública, exposo. Dic també que els
proposants demanaven a més d’això, que el CEUPF fes publicitat de la f. m. i que els qui en
formem part en participem de voluntaris (en la barra del bar, etc.). A tot això exposo la meva
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consideració que és una falta de respecte portar aquesta iniciativa sense ser transparent amb
els objectius (amb referència als objectius obscurs rere l’ús del logotip) i afegit a dir als
representants del CEUPF presents de treballar-hi gratuïtament a major inri, i també
demanar-ne publicitat quan una companya proposant ha referit la repercussió del CEUPF a
xarxes socials de mínima i nefanda i que «no ens mira ningú». Finalitzo repetint que és
indiligent, irrespectuós, altament potencialment contrari a la llei i a la bona fe la col·laboració
del SACU amb la monopolització discriminatòria d’altres associacions d’activitats com aquesta,
així com la intenció dels representants que proposen la present de fer-ho; també que és això i
la resta del proposat una falta de respecte als representants presents, a la institució del Consell
d’Estudiants i a tota la Comunitat Estudiantil de la UPF, i que hauria de causar-los
avergonyiment i constricció moral i ètica. Comento que en l'Espai Obert de la Facultat de Dret
proposaré que no sigui aprovada aquesta proposta. Davant la qüestió que els proposants diuen
que s’ha d’aprovar en aquesta sessió sense passar per espais oberts com és reglamentari i
conforme a dret a fer, responc que la primera notícia que tenim de la festa major ve del gener i
que d’ença a ara hi ha hagut temps de sobres i múltiples sessions d’aquest òrgan a què
proposar la seva moció.

Na nuria Garriga opina que la intervenció no ha estat encertada. D’altra banda, recorda que les
formes amb què fan sa proposta són correctes perquè es vol sotmetre a votació; opina que s'ha
respost totes les preguntes presentades. Recorda que al principi d’aquest punt ella mateix ha
apel·lat que l’objectiu de la proposta és la legitimitat de la festa major. També comenta que els
metodes utilizants han estat democràtics i que és fora de lloc dir que s'està intent portar a
terme la proposta de forma no democràtica.

N’Alicia Bordoy recorda en la seva visió que seria bo que el CEUPF tingués un espai per fer
difusió de la seva tasca. Però que si no s’aprovés la moció no sugeriria res. Reconeix que es va
trigar a proposar això al ceupf perque es tenia de decidir la forma de comunicar-ho.

En Joan Soriano comenta que aquest òrgan no ha estat democràtic. Posa l’exemple que al
primer trimestre gairebé es va deixar sense representació al campus del Mar ja que la Coord.ª
Gral. va decidir que no es tornés a convocar el Espai Obert del CEUPF Mar.

N’Alicia Bordoy argumenta en una línia contrària. En Martiño Neira comenta que el nom és
«festa major», però es podria dir d’altra manera, i que per tant el nom de l’activitat és
irrellevant a efectes d’aquesta moció. Recorda que el pressupost ve del bloc estudiantil (i. e.
SEPC, Espurna Feminista i Assemblea Ciutadella), no de la UPF. Opina que els posicionaments
polítics dintre de la Coordinadora General no han de ser vetats. L’assemblearisme en la seva
visió consisteix amb això, indica.

En Luca Furment proposa que es segueixi amb l’ordre del dia establert.

N’Alícia Bordoy retira la proposta. La sala acorda per consens l’admissió de la retirada i de no
procedir a la deliberació.
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Es realitza un recés de les 17.15 h. fins les 17.30 h.

8. Mercat d’Objectes Trobats a Campus Ciutadella i Poblenou
PROPOSTA DE DATA DIMARTS 24 I DIMECRES 25 DE MAIG

Abandonen la sessió na Núria Garriga i en Ian Barrera. S’incorpora a la sessió en Eric Delgado.

Jo, el secretari, faig anunci que inadmeto el contracte de mandat de representació amb
delegació de vot de n’Ian Barrera a na Júlia Raventós per a aquesta sessió de la Coordinadora
General que s’és esdevenint. En Matías Díaz em pregunta el motiu, a què responc que a la
Coordinadora General no es pot delegar el vot en ésser un òrgan d’assistència obligatòria.

En Pol Villaverde comenta la possibilitat de realitzar un nou Mercat d’Objectes Trobats. El Dr.
en César Jessé Enríquez comenta que el Campus Mar es pot autogestionar perquè té un
sistema de préstec d'objectes trobats. Hi ha consens per celebrar el Mercat d'Objectes trobats
el dimarts 24 de maig i el dimecres 25 de maig condicionat a què hi hagi persones per
executar-ho. El Secretariat Tècnic facilitarà un formulari perquè els estudiants puguin
presentar-se com a voluntaris.

9. Votació per demanar suport per a l'augment del pressupost d'ajuts a les
associacions del CEUPF

En Pol Villaverde comenta que dins de la Comissió d’Associacions es va comentar que sobre
l’augment del pressupost d’ajuts a les associacions, de gestionar el repartiment de despatxos,
etcètera.

El pressupost anual per a la convocatòria d’ajuts a les associacions és de 14.000€ euros.
D’aquests diners, només 6.000 corresponen a l’última convocatòria.

En Pol Villaverde comenta que la votació consistiria a què el CEUPF recolzés aquesta iniciativa
que consistiria en instar l’organ competent d’augmentar el pressupost d’ajut a les associacions.
Hi ha consens. Aquesta qüestió serà tinguda en compte als Espais Oberts esdevenidors.

El Dr. en César Jessé Enríquez comenta que seria bo que dins d'aquesta convocatòria,
l’organització d'activitats de caràcter acadèmic ponderi en la rebuda d’ajuts a les associacions.
Això ajudaria a les associacions que no arriben al mínim ponderatge a algunes associacions. i
així els hi permetria tenir ajuts a les associacions presents a Campus Mar. En Matias Diaz
proposa una convocatòria d’ajuts exclusiva per Campus Mar. D’altra banda, el Dr. en César Jessé
Enríquez planteja la realització d’un comunicat del CEUPF en relació a aquesta qüestió.
També planteja que aquesta competència es delegui a la Comissió d’Associacions. No es pren
cap decisió al respecte.

S’avança el punt del dia que segueix.
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10.Proposta del CEUAB. Posicionament públic rebuig LCU i LOSU
S’acorda que es plantejarà aquesta proposta al Espais Oberts esdevenidors.

11. Projecte de Reglament del CEUPF (Comissió de Reforma del CEUPF)
El Dr. en César Jessé Enríquez demana disculpes per el enviament d’unes esmenes a l’últim
moment degut a un error en l’enviament —esmenes a l’articulat (posteriorment tractadores,
vid. reunió segona). Aquestes esmenes corresponen a l’Espai Obert de l’Escola de Doctorat i al
del CEUPF Mar. D’altra banda, fa palesar la manca de consens, dat que hi ha dues visions clares
sobre la naturalesa del CEUPF. Proposa com a mètode a seguir desenvolupar la sessió utilitzant
els dos textos proposats —proposta de la Comissió de Reforma i sa esmena a la totalitat. Així
doncs, un mes a partir d’aquesta data seria l’1 de juny —per a tenir-se l’Assemblea General
Extraordinària. Jo, el secretari, aclareixo que el nou reglament hauria de ser aprovat a
l'assemblea general extraordinària. I si no hi hagués consens s’hauria de decidir en els Espais
Oberts.

En Joaquim Arroyos abandona la sessió a les 17.54 h.

N’Alícia Bordoy realitza una proposta: Primerament triar un reglament i consensuar millores i
que el text final fos votat finalment a l'assemblea general extraordinària. El Dr. en César Jessé
Enríquez argumenta en contra ja que seguir aquest procés implicaria fer una esmena a la
totalitat d’un dels dos textos.

Jo, el secretari, argumento que els textos finals seran coneguts d’aquí a 2 dies, és a dir, el dia 4
de maig, i faria un mes el dia 1 de juny.

Es debat col·lectivament l'òrgan o òrgans competents per a dur a terme el procediment de
reforma del reglament. A més a més també es debat el format de la butlleta de votació.

Jo, el secretari, recordo que es va aprovar l’any passat que el reglament s’ha de reformar.

En Pau Mateo abandona la sessió a les 18.12 h.

Es segueix debatent el format de la votació.

En Pau Mateo s’incorpora a la sessió a les 18.16 h.

Es proposa convocar els següents òrgans del CEUPF en les següents dates:

Presentació d'esmenes, dimarts 3 de maig.
Publicació del textos finals consolidats, dimecres 4 de maig.
Espais Oberts, de l’1 al 3 de juny.
Coordinadora General, el 3 de juny.
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Asamblea General Extraordinaria, el 7 de juny.
Espais Oberts, del 8 al 10 de juny.
Coordinadora General 10 de juny.

Na Alicia Bordoy i Martiño Neira mostren el seu desacord amb aquesta proposta.

N’Ian Barrera s'incorpora a la sessió a les 18.35 h.

En Martiño Neira proposa que es porti a terme el procés d’aprovació de reforma del reglament
el curs acadèmic vinent. En Pol VIllaverde opina que si la l’esmena a la totalitat al reglament
presentat per la Comissió de Reforma s'hagués realitzat dins de la Comissió de Reforma del
reglament, el procediment seria més senzill. N’Alícia Bordoy mostra el seu rebuig a la opinió
presentada.

En Bernat Payà abandona la sessió a les 18.41 h.

Es segueix debatent el sistema de votació.

En Joaquim Arroyos s’incorpora a la sessió a les 18.43 h.

En Bernat Payà s’incorpora a la sessió a les 18.45 h.

El Dr. en César Jessé Enríquez Rodríguez opina que com s’ha manifestat des de diversos Espais
Oberts, com el de Mar i el de Doctorat, el reglament s’ha de reformar. Per tant aboga a tancar
el procediment de reforma aquest any acadèmic.

En Pau Torres proposa que a aquesta mateixa Coordinadora General es voti si deixar per aquest
curs acadèmic el procediment de reforma o no.

Jo, el secretari, plantejo dues opcions:

● La primera opció consisteix a:

Seguir amb el procediment de reforma aquesta any acadèmic.

El dia 7 de juny convocar Asamblea General Extraordinaria.

Els dies 8, 9 i 10 de juny, els Espais Oberts.

Als espais oberts hi hauria votació preferencial entre les 3 opcions.

● La segona opció consisteix a:
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Posposar la reforma del reglament al curs acadèmic vinent.

No havent-hi consens, es procedeix a la votació per Espais Oberts:

L’Espai Obert de la Facultat de Dret:
2 vots per aquest any i 1 per l’any vinent.

L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials:
2 vots per aquest any i 1 per l’any vinent.

L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat:
3 vots per d’aquest any.

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats:
1 vots per aquesta any, 1 vot per l'any vinent i 1 abstenció.

L’Espai Obert del CEUPF Mar:
3 vots a per aquesta any.

L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa:
3 vots per l’any vinent.

L’Espai Obert de la Facultat de Comunicació:
1 vot per aquest any, 1 vot per l’any que ve i 1 abstenció.

L’Espai Obert de l’Escola d’Enginyeria:
No és present.

L’Espai Obert de la Facultat de Traducció i Ciències del Llenguatge:
No té representació.

Recompte:
11 vots per aquest any.
8 vots per l'any vinent.

S’acorda realitzar el procés de reforma del reglament aquest any acadèmic.

12. Postposició de la sessió
En Bernat Payà abandona la sessió a les 19.06 h.

Havent-se arribat a la fi del temps previst per al desenvolupament de la sessió sense
exhaurir-se l’ordre del dia, s’acorda per consens la postposició de la sessió a un dia —com a
molt tard essent el dl. 9 de maig—, hora i lloc decididor pel Secretariat Tècnic.
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Essent el dia 9 de maig a les 18.18 jo, el secretari, obro la segona reunió de la sessió.

13. Esmenes a l'articulat de la proposició de Reglament per la Comissió de Reforma i
al de sa esmena a la totalitat

Esmena del Dr. en César Jessé Enríquez Rodríguez (Espai Obert de l’Escola de Doctorat) al
Reglament presentat per la Comissió de Reforma del Reglament del CEUPF:
El Dr. en César Jessé Enríquez menciona que les esmenes presentades han estat consensuades
amb els representants de l’Espai Obert de CEUPF Mar.

Jo, el secretari, faig lectura de la proposta d’esmena del Dr. Enríquez, que és reproduïda en sa
literalitat inalterada, o transcrita, en l’Annex I de la present acta.

Aquesta esmena presentada es vota en conjunt, amb l’excepció de petites modificacions de
sentit o de vocabulari de l’esmena. No es presenten petites modificacions.

Respecte aquesta esmena presentada no hi ha consens. Na Lucia Guerra comenta que no està a
favor de la proposta de reforma del reglament i per això no hi ha consens per aprovar l'esmena
presentada. Na Núria Garriga comenta que en estar a favor de l’altra proposta de reglament,
aquesta proposta no té consens per part seva. Hi ha debat sobre aquest afer.

Es debat sobre si la present sessió estava prevista per tractar les esmenes a l’articulat i les
propostes dels estudiants o si la present sessió es poden presentar esmenes a la totalitat. Jo, el
secretari, esclareixo que a la reunió passada d’aquesta sessió es tractaren les esmenes a la
totalitat i que segons l’acordat en la present només eren tractadores les que es dirigien a
l’articulat.

Es realitza un recés de 19.38 a 19.52.

No havent consens en l’esmena presentada, es procedeix a votació, conforme al que se segueix.

L’Espai Obert de la Facultat de Dret:
2 vots a favor i 1 en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials:
2 vots en contra i 1 vot a favor de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.
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L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat:
3 vots a favor de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat de Comunicació:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert del CEUPF Mar:
3 vots a favor de la modificació proposada per l’esmena.

Per 9 vots a favor i 12 vots en contra, no s’aprova la modificació proposada per l’esmena.

Hi ha consens per a la modificació de l’article 7 i per a les faltes gramaticals, d’ortografia,
tipogràfiques i de termes mal emprats que sien ocorreguts.

Abandona la sessió na Marta Cabello.

Esmenes d’en Jordi Solsona Sanjuan (Espai Obert de la Facultat de Dret) al text del Reglament
presentat per la Comissió de Reforma:
Jo, el secretari, com a representant de l’Espai Obert de la Facultat de Dret, procedeixo a
presentar les meves esmenes al Reglament presentat per la Comissió de Reforma del
Reglament del CEUPF, i tot rebutjant a la segona que m’era presentadora, faig lectura i
exposició de la primera. Ambdúes consten a l’Annex II d’aquesta acta.

No havent-hi consens en sa adopció, es procedeix a votació, conforme al que se segueix.

L’Espai Obert de la Facultat de Dret:
2 vots a favor i 1 en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques i Socials:
2 vots en contra i 1 vot a favor de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat d’Economia i Empresa:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de l’Escola de Doctorat:
2 vots a favor i 1 abstenció de la modificació proposada per l’esmena.

L’Espai Obert de la Facultat de Comunicació:
3 vots en contra de la modificació proposada per l’esmena.
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L’Espai Obert del CEUPF Mar:
3 vots a favor de la modificació proposada per l’esmena.

Per 8 vots a favor i 12 vots en contra i 1 abstenció, no s’aprova la modificació proposada per
l’esmena.

Esmenes de les associacions al text de l’esmena a la totalitat:
En Pol Villaverde presenta les següents esmenes, que transcric literalment i inalterada:

«a) Article 8.2: Allargar la primera frase afegint "... en el marc de la Comissió d'Associacions"

»b) Article 8.3: Modificar la quantitat de vots del representant de les Associacions de 1 a 3 i dir
que "hauran de reflectir la pluralitat interna del teixit associatiu de forma proporcional". També
afegiria "Només podrà votar en aquelles qüestions amb afectació de manera directa o indirecta
amb el teixit associatiu".

»c) Article 13: Canviar el nombre de membres del ST a quatre. Afegir també que "Un dels membres
del ST serà sempre el Representant de les Associacions escollit per aquestes".»

Argumenta com a actual representant de les associacions que les tres esmenes milloren el
reglament alternatiu i garanteixen millor la representació de les decisions en la presa de
decisions.

Hi ha consens en contra de l’adopció de totes les esmenes.

En referència a la segona esmena, n’Alícia Bordoy proposa una contraesmena modificant que el
representant de les associacions tingui dret a veu però no a vot a la Coordinadora General
—tot treient aquest vot que inicialment s’hi regulava. Hi ha consens en l’adopció d’això.
Després d’un debat, però, s’acorda per consens d’afegir-ne la capacitat de proposar punts a
l’ordre del dia de la Coord.ª Gral.

Jo, el secretari, opino que el text alternatiu de reforma del reglament presenta contradiccions i
que molts dels problemes que amb l’actual trobem, en aquell persisteixen, perquè disposa del
mateix text en molta de la seva part dispositiva.

Esmenes d’en Martiño Neira Cervera (Espai Obert de la Facultat de Dret) al text de l’esmena a
la totalitat:
En Martiño Neira presenta algunes esmenes al text de l’esmena a la totalitat de reforma del
reglament les quals es voten en bloc. El text presentat a la Coordinadora General que conté
totes les esmenes que hi presenta és reproduït o transcrit a continuació en la seva literalitat
inalterada. Sagnat en un espai a la dreta hi consten les esmenes i altres anotacions i
intervencions esdevingudes en el desenvolupament de la sessió.
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«a. [A l’art 1.8.] El CEUPF opera dins de la UPF, una universitat catalana que ha d’estar
compromesa amb el catalanisme. Com a tal, el CEUPF tindrà la tasca constant de protegir i
promoure la cultura catalana. Dins això, tindrà especial pes la llengua catalana que, com a
llengua minoritzada, gosarà sempre d’un tracte estrictament prioritari.

»S’entén com a estrictament prioritari com a vehicular i no com a excloent. S’ha de prioritzar el
seu ús en el CEUPF i en els seus comunicats.

»b. [Inici Art. 2] Aquest reglament s’emmarca dins el Codi Ètic de la universitat, per la qual cosa,
el CEUPF no tolerarà i ajudarà prevenir comportaments o accions que constitueixin qualsevol
mena de discriminació.

»c. S’ELIMINA (això és una cosa interna seva que aquí no afecta)

»d. [Després Art. 2.2] Els postulats dels articles anteriors no romandran un simple
posicionament ideològic. Per la contra, totes les idees anteriorment exposades formaran les línies
mestres del que ha de ser l’activitat del CEUPF. En aquests sentit, qualsevol acció en aquesta línia
(ja sigui en tema pressupostari, ordre del dia, posicionament polític, etc.) gosarà de prioritat
front a altres propostes. [CHECK 2.1].

»Aquí, on diu “gosarà” ha de dir “gaudirà” aprova la CG per consens.

»e. [Abans Art. 3 *mirar esmena i també*] El CEUPF és un òrgan per a totes les estudiants i
només per elles. En aquest sentit cal que eviti la intrusió d’agents externs.
En aquesta mateixa línia, el CEUPF ha de mantenir-se independent front a altres òrgans de la
universitat, mantenint un esperit estudiantil que no subordini a l’estudiantat a l’excessiva
burocratització d’altres òrgan universitaris.»

En aquest moment na Júlia R. abandona la sessió, juntament amb en Luca, n’Ian, en David,
i havent ja marxat anteriorment na Alícia Bordoy.

«f. [Després Art. 23] El CEUPF es reserva la capacitat per organitzar referèndums. La iniciativa
haurà de venir de la Coordinadora General i aquesta serà l’encarregada de formular la pregunta,
establir una data i gestionar l’organització de l’esdeveniment.
»Les taules de votació hauran d’estar presents a tots tres campus durant un període mínim de 5
dies lectius que no caiguin en període d’exàmens o vacances.
»Els resultats seran vinculants (independentment de la participació) sense possibilitat de ser
impugnats per Espais Oberts.
»No es podrà fer referèndums sobre qüestions que tinguin a veure amb els principis bàsics del
CEUPF específicament esmentats, però no limitats, als referits en el Títol I, i el Capítol primer del
Títol II.
»Aquest punt podrà ser desenvolupat en més profunditat (sense violar l’explícitament esmentat)
per una hipotètica resolució de la Coordinadora General.
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»g. [Abans Art. 24] En cas de que hi hagi una desavinença en la interpretació del reglament,
aquesta s’haurà de resoldre d’acord amb l’esperit marcat per l’article de l’esmena d, és a dir per les
pròpies estudiants i sense involucrar a altres òrgans no- estudiantils de la universitat, i molt
menys externs a ella.»

Aquest punt podrà ser desenvolupat en més profunditat (sense violar l’explícitament
esmentat) per una hipotètica resolució de la Coordinadora General en la que s’haurà
obtenir la meitat més un dels vots emesos.

«h. [Final Art. 19] Afegir a Art. 19 “Això es farà sempre mantenint un esperit independent que no
sobre-burocratitzi al CEUPF”.

»i. [Abans Art. 3] Tots els òrgans del CEUPF han de seguir dinàmiques assembleàries. Això vol
dir: no trepitjar; evitar intervencions innecessàriament extenses o repetitives, o dinàmiques que
atemptin contra la integritat física i moral d’una persona; i, en general, qualsevol que vagi en
contra dels pilars mestres d’aquest reglament expressat en els articles [[[[[a,b,d]]]. En aquest
sentit es podrà obrir un expedient per mala praxi a qui no les segueixi, amb les potencials
conseqüències observades en l’[Article 7.2].»

El Dr. en César Jessé Enríquez diu que això podria incloure expressions d’idees contràries
a l’1.8 del principi de catalanisme. vid 2.46…jss

«j. [Abans Art. 17.1] La delegació de vot a la coordinadora general està permesa sempre que sigui
per les següents raons:
»Estudiant d’Erasmus/intercanvi.
»Raons mèdiques (pròpies o familiars).
»Compromisos laborals.
»Les raons hauran d’estar degudament justificades, essent el Secretariat Tècnic l’encarregat de
comprovar-ho, sempre entenent les circumstàncies concretes de l’estudiantat.

»k. NO INCLOURE [Art. 11.3.a] Que vol dir Art. 11.3.a ?? [Deixar-ho, és que no pot haver
més abstencions que vots afirmatius i negatius]. QÜESTIO INTERNA DIU QUE L’IGNOREM»

(Essent cinc minuts passats de les nou del vespre, informo la coordinadora que no podré
continuar estenent acta, per indisponibilitat, a partir de dos quarts, havent-se de finalitzar
la sessió abans d’aquesta hora, que ja és una hora fora del límit inicialment previst, que era
a dos quarts de nou.)

«l. [Abans Art. 17] CANVIAR: Tots els espais oberts s’han d’adherir al present text i no podran
desenvolupar dinàmiques de funcionament contraries a l’esperit d’aquest reglament.»

Això s’esclareix que no va en contra de les juntes de delegats ja establertes.
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«m. PROPOSTA DE CANVIAR A: [Abans Art. 17.1] Està permès delegar el vot en els Espais
Oberts. [SÍ QUE ES POT DELEGAR ALS ESPAIS OBERTS].

»n. [Art. 7.1] Article 8. Membres, representació i remoció de representants

»8.1. Membres i representació.

»Són membres de la Coordinadora General cadascun dels coordinadors escollits pels seus
respectius Espais Oberts. Aquests Espais poden tenir diferents denominacions d’acord amb les
realitats i tradicions dels centres, departaments i Escola de Doctorat (assemblees d’estudiants de
centre, consell d’estudiants de centre...). N’és també un membre el Representant de les
Associacions d’estudiants de la UPF.»

Aquí el Dr. en César Jessé Enríquez estableix que si aquí consta l’Escola de Doctorat com
un espai obert propi, després no es pot fer ajuntant els doctorands als de les facultats. El
Dr. en César Jessé Enríquez proposa el canvi, que s’adopta per consens.

«A les reunions de la Coordinadora General participen tots els Espais Oberts de Decisió
Estudiantil. Tanmateix aquests acudiran a les reunions mitjançant els seus coordinadors que
seran un màxim de quatre persones. Una d’aquestes quatre places hauran d’estar reservades
pels estudiants que exerceixen algun tipus de representació fruit d’un procés electoral
(delegats, membres de la Junta de Facultat, del Consell de Departament o del Claustre). El
càrrec com a coordinadora és per tot un any acadèmic. Els coordinadors poden ser re-escollits
sense límit de vegades per presentar-se.»

El Dr. en César Jessé Enríquez proposa canviar «any acadèmic» per «any natural», que
s’adopta per consens.

«Els Coordinadors tenen marge per prendre decisions. Serà la pròpia coordinadora la que
decidirà quins assumptes es baixen als Espais Oberts i quins no, sempre observant l’esperit
democràtic del CEUPF. Tot i això, els coordinadors haurien de prendre en especial consideració
les propostes i resolucions dels seus pertinents Espais Oberts. El no fer-ho podrà ser motiu
suficient per obrir el procediment per mala praxi observats en l’[Article 7.2]. CANVIAR: Cada
Espai Obert aporta 4 coordinadors, un necessàriament amb càrrec i 3 als que s’hi pot accedir
amb independència de si es té càrrec o no. Els espais oberts els integren els estudiants de grau i
postgrau de les seves respectives facultats. Els Espais Oberts són els següents: Enginyeria,
Comunicació, Traducció, Campus Mar, Humanitats, Dret, Ciències Polítiques i Economia

»o. [Art. 9.1] Canviar a 1/3 per rendiment de comptes, tenint en compte que l’Art. 13 ja requereix
majoria absoluta per remoure’l.

»p. [Art. 13] Canviar a “meitat més un dels vots emesos”.
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»q. [Art. 10] “o una tercera part dels coordinadors”.

»r. [Art. 11.1] Comunicar als Espais Oberts les reunions de la Coordinadora General? Que es pot
fer amb un marge de 7 dies? PROPOSTA d’augmentar termini per donar marge als Espais Oberts
amb l’ordre del dia tancat tot just abans dels primers Espais Oberts. Relacionar amb esmena n i
noves dinàmiques. [NO, DEIXAR-HO EN 7 DÍES. “i avisar als coordinadors”] AIXÒ ÉS INTERN I
VA A FORA

»s. [Art. 25] Canviar en Art. 25.2 a “majoria absoluta de tots els vots possibles” en lloc de la meitat
més un. [DEIXAR COM ESTÀ, NO CANVIAR]. AIXÒ ÉS INTERN I VA FORA»

A tot l’anterior no hi ha consens. ECO 3 si, CPS 3 sí, ECO 3 sí, DR 3 abst., MAR 3 sí, DT 1
sí, 1 no i 1 abst. Per 13 sí, 4 no i 4 abst., s’aproven les esmenes a l’articulat sobreexposades.

«Esmenes de forma

»t. Art. 8.3 “tindrà” NO tendrà
»u. Art. 17.1 afegir “F” a CEUPF.
»v. Art. 25.a Error: hauria de ser “Assemblea General Extraordinària”.»

14. Propostes dels estudiants

Proposta de creació de revistes científiques d'estudiants i activitats afins per estudiants:
El Dr. en César Jessé Enríquez exposa la proposta provinent del seu EO.

El Dr. en César Jessé Enríquez diu que el cost seria d’uns 100 €. No és un pressupost final sinó
orientatiu. Demana que passi pels EO prèviament.

Del tractat i propostes de l’anterior Espai Obert de la Facultat de Dret:
Jo, el secretari, exposo el que es va parlar a l’anterior sessió de l’Espai Obert de la Facultat de
Dret, que fou tinguda el dia 5 d’abril d’enguany, entre el qual es troba el que segueix.

La creació de la Junta de Delegats de la Facultat de Dret amb el reglament adquirit del text
d’allò que aplicaria de la Proposta de Reglament del CEUPF presentada i esmenada per al
Coordinadora General el juny de l’any passat.

La proposta d’alliberar la partida pressupostària de 2.000 € a un informe-auditoria de l’ús del
català a les aules per no haver-se presentat pel seu promotor, en Pau M., cap proposta per a la
seva execució en els darrers tres mesos.

La proposta de destinar el que restés del pressupost a la realització d’activitats esportives o
lúdiques i d’altre caire, no excloent altres afers que s’aprovés a fer amb el pressupost.
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Les dues anteriors seran tractadores als espais oberts immediatament esdevenidors entre
aquesta setmana i la vinent, per a sotmetre-ho a la seva deliberació.

Havent-se exhaurida la totalitat de l’ordre del dia i havent-se tractats tots aquells ítems que
han estats menester a tractar, s’acorda l’aixecament de la sessió, de la qual jo, com a secretari
del CEUPF, i en nom del Secretariat Tècnic, estenc la present acta.

La present l’estenc en vint-i-nou pàgines enumerades correlativament, a partir de la
vint-i-tresena de les quals s’esdevenen els dos annexos a la present.

El secretari del CEUPF

Jordi Solsona Sanjuan
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ANNEX I
ESMENA DE L’E. O. D. L’ESC. D. DOCTORAT

Reproducció literal:

Títol II (Drets i Deures) refós, es fusionen els articles 3-6 en Art 4 (Drets) i 6-9 (Deures).

Art 3-6 se substitueix per Art 3 Drets
Art 6-9 se substitueix per Art 4 Deures

Art 10 se substitueix per Art 5 Membres. S'afegeix "Tenen el dret de participar-ne de forma activa i
directe i de rebre comunicats o emetre vot en sistemes presencials o telemàtics de forma directe
sense necessitat de cap intermediari."

Art 11-19 se substitueix per Art 6. + S'adapta l'apartat de f) de les comissions mixtes per
indicar-ne el nom de totes dues. + S'afegeix "h) Les Comissions del CEUPF que estableixi la
Coordinadora General"

A partir de l'article 19 se li sumaran un article als següents articles degut en un error en
la consolidació de l'esmena.

*S'elimina el títol documental
Art 116 se substitueix per Art 7.1-2 + S'afegeix a l'apartat 2 "així com en el Reglament General
documental del CEUPF que s’aprovi."
Art 20.1 parrafo 1 se substitueix per Art 7.3a)
Art 20.3 parrafo 1 se substitueix per Art 7.3b) "la corresponent acta d’escrutini que s’ha d’aixecar
per a cada" se substitueix per "l’escrutini de cada" [votació]
Art 20.6 se substitueix per Art 7 c)
[Basat en Art 30.3 CG, es generalitza] => Art 7 d) Les actes s’han de comunicar als membres de
l’orgue com a màxim els 5 dies posteriors a la seva finalització, tret de causa justificada que ho
endarrerís.
Art 119 se substitueix per Art 7.4. Es modifica "hauran d’anar signats" per "hauran de ésser datats
i d’anar signats "
Art 20 (otros) s’elimina.
Art 21 se substitueix per Art 8 S'aclareix que el vot no secret, " (en tant que votin com a
representants i no a títol personal)".
Art 35 parrafo 2 se substitueix per Art 8.1 (segunda frase)
Art 21.2 se substitueix per Art 8.2 se modifica posant al principi "Als Espais Oberts o en altres
comissions o espais on no es votés en qualitat de representant, en cas de votació" i s'elimina "a
l’Assemblea General Extraordinària, els Espais Oberts o les Assemblees de Grup" en tant que a
l'AGE no es vota.
Art 22 se substitueix per Art 9
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Art 23-24 se substitueix per Art 10. + es sustitueix primaran per prevaldran + es reformula el punt
5 (antic art 24.3) al principi on diu ara "Durant el procés de candidatures, els coordinadors
generals poden" i es modifica "mateixos estudis" per "mateixos nivell d'estudis".
Art 24 bis 1. a-c) se substitueix per Art 11 1.a-c). Al apartat b) s'afegeix [sessió] "constitutiva i la
primera elecció anual de coordinadors generals". + c) es sustitueix "presentaran" per "podran
presentar" i s'elimina el parentesis.
S'elimina 24 bis d) i apartat 2.
Art 24 bis 3 se substitueix per Art 11. 2 i es modifica que ara indica que: La votació ha de garantir
el següent: el vot secret, assegurar la identificació del votant —sense vincular-la al vot, de
manera que es respecti el dit principi— i assegurar que el votant pertany a la facultat o escola i
als estudis des dels quals exerceix el sufragi.
Art 24 tris 1 se substitueix per Art 11. 3 + sustitució d'estudis per nivell d'estudis i de hagués per
quedés.
Art 25 se substitueix per Art 12 + sustitució d'estudis per nivell d'estudis + 3 (antic 2) s'elimina "de
l'estudi" + 5 (antic 4) es reendreça així "Els Espais Oberts només podran exercir aquesta capacitat
de cessament un cop per trimestre."
Art 24 tris 2 se substitueix per Art 12 2.
Art 26 se substitueix per Art 13. Canvis: estudis se substitueix per nivell d'estudis, cita l'art 79se
substitueix per 60, primarà se substitueix perprevaldrà.
Art 27 se substitueix per Art 14
Art 27 bis se substitueix per Art 15
Art 28.1-2 se substitueix per Art 16.1-2
Art 28 3 s’elimina.
Art 29.1-2 se substitueix per Art 17 + s'afegeix aclariment al punt 1 "(fora del respecte merescut
per a tots els membres i l’acatament del reglament de la Coordinadora General)" i al 2
Art 28.4 se substitueix per Art 17.3
Art 29.3-6 s’elimina.
Art 30.1se substitueix per Art 17.4
Art 31 se substitueix per Art 18
Art 32 s’elimina.
Art 34 se substitueix per Art 19. Es modifica En cap cas el vot seria secret, tret [de la votació de
què parla l’art. 29.5, de l’expulsió se substitueix per que es tracti d’una mesura disciplinaria
interna], en què sempre ho seria, [havent-se, en tot cas, d’usar programari fiable a tals efectes.
S’elimina.]
Art 35 s’elimina.

Art 36-52 se substitueix per Art 20-36
* Art 40 y 42 se substitueix per Art 24 y 26 s'actualitza cita del art 38 se substitueix per 22
* Art 50.5 se substitueix per Art 34.4
* Art 50.4 se substitueix per Art 34.5: "El representant de les associacions no serà elegible al
càrrec de secretari tècnic conforme a l’art. 49.2." pasa a ser "Tampoc es compatible ser secretari
tècnic com a representant d’ un campus al mateix temps que com a representant de les
associacions."
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* Art 51.5 se substitueix per Art 35.5 s'actualitza cita art 49 se substitueix per 33
* Art 52a) se substitueix per Art 36 s'actualitza cita art 28 se substitueix per 16

Art 53 se substitueix per Art 36.j: Altres funcions, tasques i competències que la Coordinadora
General, per majoria absoluta, delegui en el S. T. sempre que aquest reglament no les assignés a
cap òrgan del CEUPF.
Art 54-57 se substitueix per Art 37-40
Art 58 i ter se substitueix per Art 41 1. y 2.
Art 58 bis se substitueix per Art 42 es substitueix "els representants dels estudiants" se
substitueix per "tota la representació de estudiants institucional"
Art 58 quarter se substitueix per Art 43
Recolocació d'una oració per facilitar-ne la lectura e interpretació
* 3. Si l’anterior no es pogués realitzar, per manca de delegats a la resta de grups, [se substitueix
per s’estigués a l’espera de les eleccions oficials per aquell any i curs] o qualsevol altre cas, un dels
portaveus de la Junta de Delegats Representants, o un dels membres d’aquesta en qui delegués
subsidiàriament, ocuparia la posició de representant d’aquells grups afectats mentre no es
realitzés el que es disposa a l’apartat [1r o s’estigués a l’espera de les eleccions oficials pertinents.
se substitueix per 1.]
Art 59 se substitueix per Art 44
Art 60 se substitueix per Art 45. S'actualitza cita art 58 se substitueix per 42 i s'afegeix aclaració
[manté el seu dret de vot] "com a representant de grup".
Art 61-63 Art 46-48
* Art61e se substitueix per Art 46e)  s'actualitza cita art 68 se substitueix per 82
* Art 62.1c se substitueix per Art 47.1c) s'actualitza cita art 58 i 58 ter se substitueix per 41
* Art 63.3.1r-5é se substitueix per Art 48.3.a-e) per estandaritzar-ho amb la resta
* Art 63.6 se substitueix per Art 48.6 s'afegeix "d'aquest article."
Art 64 se substitueix per Art 49. Es modifica En els casos [de votació generals, i en la votació
contemplat a l’art. 63.3, 4t, se substitueix per que calgués fer-ne votació per no haver-hi consens,
i en la votació contemplat a l’art. 48.3, d),]... + actualització de cita 2. art 58 se substitueix per 41,
3. art 63.3 se substitueix per 48.c)
Art 65 s’elimina.
Art 66 se substitueix per Art 50 s'actualitza cita 64.2 se substitueix per 49.2
Art 67 s’elimina.
Art 69-73 se substitueix per Art 51-55
Art 75 se substitueix per Art 56
Art 74 se substitueix per Art 57 + S'afegeix al 53.f) "En el cas que només tingui una Facultat es
reduirà el mínim necessari de les lletres b), c), d) a una facultat." [mínimos per demanar la
convocatoria]
Art 76 se substitueix per Art 58
Art 77 se substitueix per Art 59. S'actualitza cita 24 bis se substitueix per 11.
Art 78 se substitueix per Art 60 es modifica "Tret del cas de l’art. 24 bis"se substitueix per "Tret
del cas de l’art. 12.1.b) (constitució i primera elecció anual dels Coordinadors Generals)"
Art 79 se substitueix per Art 61
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Art 80 se substitueix per Art 62
* S'elimina del 1. "que aprovarà per majoria absoluta." i s'afegeix com a punt 3. "La reforma del
regim intern requereix majoria absoluta.", pasant el 3. al 4.
Art 80 bis se substitueix per Art 63
Art 81 se substitueix per Art 64. S'elimina "Aquesta comprovació podrà fer-se mitjançant un cens
atorgat per la universitat i amb el suport del carnet universitari o el DNI, NIE o Passaport; o
podrà fer-se demanant que s’ensenyi el capçal de l’expedient acadèmic del Campus Global on hi
surten les dades de nom i facultat o escola —amb el suport dels documents d’identitat anteriors
si s’escaigués. En això últim, l’encarregat de controlar l’accés podrà demanar a l’assistent que
refresqui la pàgina per a assegurar-ne l’autenticitat."
Art 82-83 se substitueix per 65-66
Art 85 se substitueix per Art 67
Art 84 se substitueix per Art 68 s'afegeix al 68.2 "o proposar"
Art 86 se substitueix per Art 69 s'afegeix "Tenen dret a rebre una convocatòria directa i personal
pel mitja que la universitat faciliti."
Art 87-99 se substitueix per Art 70-82
Art 100-120 s’elimina.
Art 68 se substitueix per Art 83 [Pasa de secció de la Junta de Representants a Capitol
Representació suprauniversitaria]
Art 120 se substitueix per Art 84
Art 120 bis se substitueix per Art 85 s'elimina "Igualment, en cap cas no es faria cap escrutini fins
a haver-se tancat la última mesa"
Art 121 se substitueix per Art 86
* S'afegeix al apartat 2. "Tot i que sí es podran fer avançaments de participació per tal
d’incentivar-la."
* S'afegeix apartat 3. "3. Els referèndums es regularan seguint el reglament general de referèndum
i votacions intern del CEUPF y subsidiàriament, la normativa electoral de la Universitat Pompeu
Fabra."
Art 122.1 se substitueix per Art 87
* S'afageixen:
2. L’orgue convocant és el responsable màxim del desenvolupament, la resolució en primera
instancia de les impugnacions, reclamacions o incidències registrades i la publicació dels
resultats i la seva aplicació, i establirà els protocols pertinents d’acord amb aquest reglament i la
normativa aplicable.
3. Tots els membres convocats a referèndum tenen dret a rebre una convocatòria personal i
directa pel mitjà que la universitat faciliti.
S'afegeix Article 88. Votacions
1. La votació ha de garantir el següent: el vot secret, assegurar la identificació del votant —sense
vincular-la al vot, de manera que es respecti el dit principi— i assegurar que el votant pertany al
col·lectiu d’estudiants convocats a sufragi.
2. Les persones que hi participin en el procés electoral han d'ésser identificades correctament per
a la traçabilitat de les votacions.
Art 122.2 s’elimina.
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Art 123-132 s’elimina.
Art 133-144 se substitueix per Art 89-100

Reglament General documental del CEUPF
Art 116-119
Art 20
Art 28.3

Reglament General de Procediments de Referendum i votacions del CEUPF
Art 1 de novo
"Títol I. Votacions al Espais Oberts
Article 1. De la convocatòria
Per a que la convocatòria sigui legitima es farà pels canals habituals i també de forma directa als
estudiants pel mitjà que la universitat faciliti a aquest afer.
Si la convocatòria no ha estat publicada de forma adequada la votació pot ésser objecte
d’anul·lació. "
Art 81.2 inspira al Art 2.1 y queda "Es responsabilitat de la mesa de l’òrgan la gestió del control
d’accés."
Art 81 se substitueix per Articulo 2.2
Art 24 bis se substitueix per Ariculo 3.
*L'apartat 1 cambia així "En cas que no s’estipulés altre mètode de elecció per la normativa
interna o orgànica de l’Espai Obert, l’elecció haurà de fer-se d’acord amb el següent, atenent als
requisits que s’hi mencionen i sempre d’acord amb el principi de secret del vot i l’establert al
Reglament del CEUPF:"
* L'apartat 3 cambia així: "Com es menciona a l’apartat 1r d’aquest art., els reglaments intern i
orgànic podran regular un altre mètode d’elecció, aquest haurà de ser d’acord amb els requisits
del Reglament del CEUPF."
Art 29.5 se substitueix per Art 4
Art 29.6+30.1-2 se substitueix per Art 5
Art 122 se substitueix per 6. canvia en d) link per enllaç i s'actualitza en g) art 125.2 pel 9.2
Art 123-132 se substitueix per 7-17
*S'actualitza Art 13.1 i 13.3 cita art 126 se substitueix per 9

Reglament General de Consell de Garanties Reglamentàries del CEUPF
Art 99-115

27



ANNEX II
ESMENES DE L’E. O. D. L. FAC. D. DRET, D’EN JORDI SOLSONA SANJUAN

La primera:
«S’afegeix una disposició addicional amb el següent contingut:
»Disposició addicional quarta
»De la qüestió de dissentiment general de la Coordinadora General
»1. Amb la presentació a la Coordinadora General de la qüestió de dissentiment general, es
paralitzen els processos que al voltant de la presa d’un acord de qualsevol mena en aquest òrgan
hi hagués actius objecte de la referida qüestió.
»2. La qüestió de dissentiment general haurà d’ésser presentada a la mateixa sessió de la C. G. en
qüestió per qualsevol dels coordinadors generals i haurà d’ésser-hi acordada per 2/3 dels
coordinadors generals de la majoria de facultats presents d’un mateix campus, o, en els campus
que només tinguessin una sola facultat, per ⅚ d’aquests.
Les juntes de delegats, per acord dels seus representants amb dret de vot —sense haver de
consultar encara els grups i representats—, o els espais oberts, podran manar als coordinadors
generals de la seva facultat la presentació d’aquesta qüestió quan al seu si assoleixin la majoria
per al seu acord de què parla el paràgraf anterior.
»3. Un cop presentada i acordada d’acord amb l’apartat anterior, les juntes de delegats de totes
les facultats del campus afectat hauran de tractar-ne en els cinc dies naturals posteriors,
d’urgència, i acordar, per la mateixa majoria referida en cada cas de l’apartat anterior, el seu
afermament —mantenint-se la qüestió— o el seu aixecament de no aconseguir-se les majories
esmentades entre els membres amb dret de vot, havent consultats els seus grups i representats.
»4. La qüestió de dissentiment general tindrà una durada indefinida i podrà ésser aixecada en
perdre’s la majoria de què parla l’apartat segon d’aquest article a la junta o juntes de delegats, no
calent consultar els seus grups i representats, en tant que, adoptat l’acord, aquest haurà de
passar pels estudiants a través dels mecanismes que s’estableixen ordinàriament en aquest
reglament.
»5. La Coordinadora General podrà acordar la realització d’un referèndum en les facultats
dissentides, produint que s’aixequés la qüestió de dissentiment general en el cas que no rebés el
suport de la majoria dels vots de la majoria de les facultats del campus afectat.»

La segona (enretirada):
»S’afegeix una disposició addicional amb el següent contingut:
»Disposició addicional cinquena
»De les dignitats dels representants estudiantils
»1. Donada la gran tasca de representació que duen a terme els representants dels estudiants en
aquesta universitat, es reconeix, conforme a la present disposició, el dret dels representants
estudiantils a les següents dignitats en la Universitat Pompeu Fabra.
»a) Els delegats tindran la dignitat d’il·lustres.
»b) Els representants a les juntes de les facultats i als consells de departament seran molt
il·lustres.
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»c) Els representants al Claustre universitari així com al Consell de Govern de la UPF rebran el
tracte d’il·lustríssims.
»2. Igualment, els òrgans que integren el Consell d’Estudiants tindran les següents dignitats.
»a) La Coordinadora General serà honorable.
»b) Les juntes de delegats seran molt honorables.
»c) El Consell d’Estudiants rebrà la dignitat d’il·lustríssim i molt honorable.
»3. Els representants no podran exigir dels seus representats ésser-s’hi dirigits amb les seves
dignitats. En tot cas tindran dret a ésser-se dirigits amb aquella dignitat més alta dels seus
càrrecs.»
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